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topless women are dancing Jun: This hemp seed pork is really tasty,

Feather. Feather: We make that from scratch. Its my secret recipe.

Jun: I didnt know that you could cook with hemp. Feather: You sure

can. Its nutritious, too. Lots of omega fatty acids. Jun: Too bad its

kind of illegal, or Im sure people would be eating it all the time.

Feather: Aint that the truth. You know, I think youd fit in well in our

family. Jun: I feel very honored, but... 小君：羽毛，这大麻种子做

的素猪肉真是好吃。 羽毛：这是完全自制的唷。这是我的独

家秘方。 小君：我不知道用大麻也能做菜。 羽毛：当然可以

。大麻也很营养。富含多元不饱和脂肪酸。 小君：真可惜这

算非法，要不然，我相信大家一定一直吃的。 羽毛：可不是

的吗。你知道，我认为你跟我们的家族非常合得来。 小君：

我感到非常荣幸，不过⋯⋯ 重点解说： ★ topless (a.) 上空的 

★ omega fatty acids (n.) 多元不饱和脂肪酸 ★ nutritious (a.) 营

养的 ★ scratch (n.) 刮擦，make something from scratch指‘从无

到有，从零开始’ ★ fit in融入，与⋯⋯合得来 100Test 下载频
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